
Παρασκευή 30 Μαΐου 2014 
Αρ. πρωτ. 176 

Προς:  Τους καθηγητές των Σχολείων μας 
Θέμα: Ανακοίνωση αποφάσεων 11ης Συνεδρίας του Δ.Σ. του Σ.Κ.Φ.Ε. 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 11ης ΣΥΝΕΔΡΙΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ. ΤΟΥ Σ.Κ.Φ.Ε. 

Συνάδελφοι, 
Την Παρασκευή 2 Μαΐου 2014 συνεδρίασε το Δ.Σ. του Συλλόγου μας. Οι αποφάσεις 

που ελήφθησαν για τα θέματα της ημερήσιας διάταξης ελήφθησαν ομόφωνα και είναι οι 
εξής: 

Για το 1ο  Θέμα, «Κοινή συνάντηση των Δ.Σ. των συνδικαλιστικών Συλλόγων των 
εκπαιδευτικών που υπηρετούν στα Ισότιμα Σχολεία», αποφασίστηκε να συμμετάσχει το Δ.Σ. 
του Συλλόγου μας στην συνάντηση των Δ.Σ. των Συλλόγων Εκπαιδευτικών των Ισοτίμων 
Σχολείων, η οποία και πραγματοποιήθηκε την Δευτέρα 12 Μαϊου 2014 (βλ. κοινή 
ανακοίνωση των Δ.Σ. των Ισοτίμων Σχολείων με αριθ. πρωτ. 163/16-5-2014). 

 Κατά την συνάντηση αυτή κοινή ήταν η άποψη ότι οι νομοθετικές πρωτοβουλίες του 
Υπουργείου Παιδείας τα τελευταία χρόνια βλάπτουν και τα Ισότιμα Σχολεία και είναι 
καταδικαστέες.  Αποφασίστηκε επίσης η συνέχιση και ενδυνάμωση της συνεργασίας των 
Συλλόγων Εκπαιδευτικών των Ισοτίμων Σχολείων. 

Για το 2ο Θέμα ,  «Τρέχοντα εργασιακά, οικονομικά και εκπαιδευτικά θέματα των 
καθηγητών.»,αποφασίστηκαν τα εξής: 

1. Να σταλεί πρόσκληση προς τους Συλλόγους Γονέων της Φ.Ε. και την Ομοσπονδία 
Συλλόγων Γονέων της Φ.Ε. για συνάντηση με το Δ.Σ. του ΣΚΦΕ, υλοποιώντας την 
απόφαση της Γ.Σ. του Σ.Κ.Φ.Ε., η οποία και πραγματοποιήθηκε την Πέμπτη 22 -5-
2014 (βλ. ανακοίνωση με αριθ. πρωτ. 169/26-5-2014). 

2. Να γίνει υπενθύμιση στη Φ.Ε. για το έγγραφο που έχει κατατεθεί, και έχει μείνει 
μέχρι σήμερα αναπάντητο, προς τον Πρόεδρο και τα μέλη του Δ.Σ. της Φ.Ε. για τη 
μη καταβολή των αναδρομικών ποσών από την ημέρα χορήγησης νέου Μ.Κ. 
στους Καθηγητές της Φ.Ε (συν.1 έγγραφο με αριθ. πρωτ. 92/3-2-2014). 

3. Να γίνει γραπτό ερώτημα προς την Φ.Ε., προκειμένου να διευκρινιστεί βάσει 
ποιας νομοθεσίας η Φ.Ε. προχωρά σε περικοπή μέρους του ημερομισθίου στους 
εκπαιδευτικούς εκείνους που συμμετέχουν σε Στάση Εργασίας που προκηρύσσει 
το Δ.Σ. του Σ.Κ.Φ.Ε. (συν.2 έγγραφο Σ.Κ.Φ.Ε. με αρ. πρωτ. 161/12-5-14). 

Έγινε επίσης ενημέρωση στα μέλη του Δ.Σ. από την Πρόεδρο του Σ.Κ.,Φ.Ε.  για την 
αναβολή της εκδίκασης της εργατικής μας διαφοράς με την Φ.Ε. (για την μη καταβολή 
των αναδρομικών ποσών λόγω χορήγησης νέων Μ.Κ. και την μη καταβολή του Δώρου 
Πάσχα 2014). Η νέα ημερομηνία που ορίστηκε για την εκδίκαση των διαφορών ήταν η 
Τρίτη 13-5-2014, όπου και παρέστησαν τα Δ.Σ. του Σ.Κ.Φ.Ε. και του Σ.Δ.Ν.Φ.Ε. με την 
συνεργάτιδα του Νομικού μας Συμβούλου κ. Λαϊνά.  Θα λάβετε σύντομα ενημέρωση για 
το θέμα. 



Για το 3ο Θέμα ,  «Τρόποι δράσης και πιθανές κινητοποιήσεις των μελών του Σ.Κ.Φ.Ε. με 
αφορμή τις επιπτώσεις που θα έχει η εφαρμογή της παραγράφου Ζ του Άρθρου 1 του 
Πολυνομοσχεδίου για τους Ιδιωτικούς Εκπαιδευτικούς που ψηφίστηκε την Κυριακή 30-03-
2014 στη Βουλή.»,αποφασίστηκε: 

1. Να συγκληθεί Έκτακτη Γ.Σ. για την Πέμπτη 8/5/2014 και σε περίπτωση έλλειψης 
απαρτίας για την Δευτέρα 12/5/2014. 

2. Να κληθεί να παραστεί στη Γ.Σ., για πληρέστερη ενημέρωση των μελών της Γ.Σ., η 
συνεργάτιδα του Νομικού μας Συμβούλου Καθηγητή κ. Γ. Κατρούγκαλου κ. Λαϊνά 
(βλ. ανακοίνωση του Σ.Κ.Φ.Ε. με αριθ. πρωτ. 161α/13-5-2014). 

Για το 4ο Θέμα , «Προώθηση θεμάτων που είναι σε εκκρεμότητα.»,  
1. Η Πρόεδρος και ο Γ. Γραμματέας του Σ.Κ.Φ.Ε. ενημέρωσαν  τα  υπόλοιπα μέλη του 

Δ.Σ. του Σ.Κ.Φ.Ε. για τη συνάντηση των τεσσάρων Δ.Σ. των εργαζομένων της Φ.Ε. 
(Σ.Κ.Φ.Ε., Σ.Δ.Ν.Φ.Ε., ΣΥ.Δ.Υ.Φ.Ε., Σύλλογος Εργατοτεχνιτών της Φ.Ε.). Στη 
συνάντηση αυτή παραβρέθηκαν η Πρόεδρος και ο Γ. Γραμματέας του Σ.Κ.Φ.Ε. κ.κ. 
Αρχοντούλα Σαββιδάκη και Αθανάσιος Κάμτσιος, ο Πρόεδρος του Σ.Δ.Ν.Φ.Ε. κ. 
Νίκος Γρατσίας, ο Πρόεδρος και η Αντιπρόεδρος του ΣΥ.Δ.Υ.Φ.Ε. κ.κ. Αντώνης 
Μαρκόπουλος, κ. Γεωργία Καβάγια και ο Πρόεδρος του Συλλόγου των 
Εργατοτεχνιτών της Φ.Ε. κ. Μπάμπης Κολοβός. Στη συνάντηση αυτή έγινε 
ενημέρωση από τους εκπροσώπους του κάθε Σωματείου για τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν στον εργασιακό τους χώρο. 

2. Αποφασίσθηκε να δοθεί στους καθηγητές των Σχολείων της Αθήνας, με το τέλος 
του διδακτικού έτους, το Ερωτηματολόγιο που έχει εκπονηθεί για το νέο Ω.Π. 
(Διευρυμένο – 8ωρο) που εφαρμόστηκε το φετινό σχολικό έτος και επηρέασε 
τόσο τα εκπαιδευτικά όσο και τα εργασιακά μας θέματα.  

Εκτός ημερήσιας διάταξης συζητήθηκαν τα εξής:  

 Εξετάστηκε το ενδεχόμενο να ενεργοποιηθεί και πάλι η προσωπική Κάρτα 
Μέλους. Για το θέμα αυτό θα επανέλθουμε με νέα ενημέρωση, αφού γίνει πρώτα 
σχετική διερεύνηση. 

 Τα μέλη του Δ.Σ. συζήτησαν το γεγονός ότι την Μεγάλη Τετάρτη (16-4-2014) έγινε 
η καταβολή του 2ου δεκαπενθημέρου του Απριλίου, εννέα ημέρες ενωρίτερα από 
την 25η του μηνός Απριλίου, ημέρα που η Φ.Ε. θα εξοφλούσε τη μισθοδοσία του 
μήνα αυτού (όπως καθιερώθηκε από τον Φεβρουάριο του 2014), γεγονός που 
δημιούργησε ευχάριστη έκπληξη σε όλους και ταυτόχρονα προκάλεσε απορία, 
αφού με την κίνηση αυτή φαίνεται ότι οι λόγοι που επικαλέστηκε η Φ.Ε. για 
χωρισμό της μισθοδοσίας μας σε δύο συνεχόμενες ημερομηνίες  δεν είναι τόσο 
επιτακτικοί. 

    Αξίζει επίσης να σημειωθεί ότι η πρόωρη αυτή αποπληρωμή 
προγραμματίστηκε από τη Φ.Ε. να γίνει σε χρόνο που συνέπιπτε με την εκδίκαση 
της καταγγελίας του Σ.Κ.Φ.Ε. στην Επιθεώρηση Εργασίας, η οποία αφορούσε στη 
μη καταβολή των αναδρομικών ποσών στους εκπαιδευτικούς, λόγω χορήγησης 
νέων Μ.Κ., που ήταν αρχικά προγραμματισμένη να εκδικαστεί τη Μεγάλη 
Δευτέρα. 

Για το Δ.Σ. 
 

 


